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до г-н Димитър Николов, 
Кмет на Община Бургас 

до адв. Михаил Хаджиянев, 
Председател на Общински съвет - Бургас 

Уважаеми г-н Киколов, 
Уважаеми адв. Хаджиянев, 
Във връзка с постьпило Искане с рег. № 61-00-320/26.07.24 г. от д-р Мартин Кръстев - 

Заместник-председател на ОС Бургас и общински съветник от групата на ПП „Продължаваме 
промяната"-„Демократична България", за предоставяне на доказателства, подкрепящи изказването 
ми пред Постоянната комисия по наука, иновации и оперативни програми на 23.07.2024 г., Ви 
информирам следното: 

1. Комисията на основание чл. 10, ал. 1 във връзка с ал. 2 от Правила за финансиране на 

юридическите лица с нестопанска цел, регистрирани за осъществяване на 

общественополезна дейност, извършващи дейност в направления здравеопазване, социални 
дейности и младежки политики на територията на Община Бургас, е конституирана със 

Заповед на Кмета на Община Бургас №  937/25.03.2024 г. (Приложение 1). 

2. Още същия ден беше насрочено заседание на Комисията за 28.03.2024 г., като за целта беше 
изпратено писмо до Председателя на общинския съвет с рег. №  61-00-159/25.03.24 

(Приложение 2), в отговор на което членовете й бяха известени от г-жа Красимира Августова 
- сътрудник на Председателя на ОС чрез директно съобщение (Приложение 3). 

3. На 28.03.2024 г. Комисията се събра в моя кабинет и извърши оценяване на подадените 
заявления за финансиране на Ю ЛНЦ. На заседанието отсъствака д-р Кръстев и д-р 
Господинов. (Приложение 4). 

4. Въпреки че заседанието на Комисията се проведе при кворум, воден от принципа на 
демократичност и плурализъм при вземането на решенията, обезпечавайки участието на 
максимално широк спектьр от гледни точки и политическо представителство и гарантирайки 
изпълнението на задълженията на общинските съветници съгласно чл. 36, ал. 1, т. 1 от 
ЗМСМА, възложих на експертите от дирекция „Здравеопазване, социални дейности и 
младежки политики" Иванка Делчева и Минко Коев да се свържат с д-р Господинов и д-р 
Кръстев и да им предоставят оценителни листове за точкуване на заявленията на Ю ЛНЦ. 
Общинските съветници предадоха попълнените оценителни листове на 08.04.2024 г. 
(Приложение 5). 

5. Въз основа на новопостьпилите от двамата общински съветници оценки бе извършено 
преизчисляване на коефициента на финансиране на Ю ЛНЦ и до 19.04.2024 г. бяха изготвени 
Протокол № 2 За предварително изпълнение за финансиране на Ю ЛНЦ и Протокол № 3 За 
финансиране на Ю ЛНЦ през 2024 г. (Приложение 6 и 7) Подписването им беше 
координирано от сътрудника ми Богомила Радославова, която се обади лично на всеки от 
членовете на комисията в удобно за него време да подпише така съставените протоколи, 
което общинските съветници с изключение на д-р Мартин Кръстев направика своевременно. 

6. Липсата на реакция от страна на д-р Кръстев и нарастващото забавяне в изпълнението на 
общинската програма за подкрепа на дейността на Ю ЛИЦ ме принудиха да се обърна за 



помощ към Председателя на ОС - адв. Хаджиянев, чийто сътрудник изпрати съобщение в 
групата на членовете на комисията на 30.05.2024 г. (Приложение 8); 

7. д-р  Мартин Кръстев е положил подписа си на протоколите чак на 05.06.2024 г., както е видно 
от протоколи № 2 и № 3 (Приложение 6 и 7), където е положил собственоръчно и по собствена 
инициатива датата на подписване. 

8. Едва след окомплектоването на протокол № 3 с пълния брой подписи на членовете на 
Комисията стана възможно сключването на договорите с Ю ЛНЦ, като първите започнака да 
се качват в Системата за финансово управление и контрол на 12.06.2024 г. (Приложение 9). 

Както е видно от хронологията на действията ми като председател на Комисията на основание 
чл. 10, ал. 1 във връзка с ал. 2 от Правила за финансиране на юридическите лица с нестопанска цел, 
регистрирани за осъществяване на общественополезна дейност, извършващи дейност в направления 
здравеопазване, социални дейности и младежки политики на територията на Община Бургас, във 
всяко от тях съм се водил от принципите за Демократичност, Законност и Прозрачност. Давайки 
възможност на отсъствалите от разискванията в редовното заседание на 28.03.2024 г. общински 
съветници да дадат своите оценки, от една страна, гарантирам плурализма и справедливостга при 

оценяването на заявленията за финансиране на Ю ЛНЦ, а от друга - ги предпазвам от налагането на 
санкции по силата на чл. 36, ал. 2 от ЗМСМА. 
С ясното съзнание, че юридическите лица с нестопанска цел са една от основите на 

гражданското общество и забавянето на изпълнението на общинската програма за подпомагането 
на дейностга им затруднява осъществяването на общественополезните им цели, аз и екипът на 
дирекция „Здравеопазване, социални дейности и младежки политики" положихме всички усилия да 
координираме дейността на Комисията и имам всички основания да твърдя, че системното 
неизпълнение на задълженията му като неин член от страна на д-р Мартин Кръстев е преднамерено 
и възпрепятства изпълнението на ангажимента, който Община Бургас с решение на Общински 
съвет-Бургас е поела към онези организации, които се грижат за добруването на обществото. Сред 
тяк са и пенсионерските клубове, чиито представители на срещата с Постоянната комисия по 
социални дейности от 18.04.2024 г. споделиха, че изпитват трудности при покриване на 
комуналните си разходи и изплащането на заплатите на уредниците си. 
В Искането си д-р Кръстев посочва, че: „Гражданите изискват от държавата не само 

законосъобразни действия, но и висока степен на прозрачност, отговорност и качество на 
решенията. " Това важи и за избраниците им в Общинския съвет, затова и в изказването си пред 
Постоянната комисия по наука, иновации и оперативни програми на 23.07.2024 г. в отговор на 
въпрос на Председателя на комисията арх. Георгиев представих подробно изложение на процеса по 
оценяване и отпускане на средствата за подкрепа на дейността на Ю ЛНЦ, като посочих и ролята на 
д-р Кръстев в забавянето на осъществяването на общинската програма. 
С оглед на горното и приложените доказателства считам, че съм изпълнил задълженията си пред 

общественостга и по никакъв начин не съм засегнал престижа на д-р Мартин Кръстев. Относно 
неговите твърдения, че администрацията на Община Бургас е извършила неправомерно изплащане 
на средства към Ю ЛНЦ, цялата информация е подадена към адв. Христина Хаджиатанасова - 
председател на групата на ПП-ДБ в ОС-Бургас, с мое писмо с рег. №  61-00-273/11.07.2024 г. в 
отговор на нейно питане с рег. № 08-00-15780/04.07.2024 г. 

С уважение, 
МИХАИЛ НЕ 
3а.местник- 
Община Бу 

ание, здравеопазване, социални дейности и младежки политики" 


